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Studentorganisasjonen ved 

Universitetet i Stavanger 

StOr - 971 340 738   

  

  

  

Protokoll fra studentparlamentsmøte 20.09.2023 

 

 

 

 

 

 

  

Tilstede studentparlamentet 

Igor Bondarenko, Emad Omar, Ayda Omar, Maroof Mushtaq (supplering, vara), Magnus Solberg, Kari Eide, 

Kornelius Vold, Isabella Fiskå, Kristin Lode, Joar Dale Landa, Thomas Matre, Benedicte Molnes, Benjamin 

Hagen, Farhan Rasheed, Ole Lunde, Mona Watson 

 

 

Stemmeberettigede  

16 
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Saksliste 

00/23 Mat  16.00-16.30 

00/23 Faste punkter på dagsorden 16.30-17.00 

49/23 Supplering av parlamentet  17.00-17.15 

50/23 Orientering fra Fadder 17.15-17.45 

51/23 Parkering  17.45-18.15 

52/23 Stolpetime – Diskusjonssak  18.15-18.30 

00/23 Pause  18.30-18.45 

53/23 Møteplan 18.45-19.00 

54/23 Orientering om studentvalg  19.00-19.20 

55/23 Valg av representanter til Velferdstinget  19.20-19.40 

00/23 Pause 19.40-19.50 

56/23 Valg av Faddersjef og nestleder for event 19.50-20.05 

57/23 Halvårlig regnskapsrapport – StOr 20.05-20.25 

58/23 Sommerfullmakt StOr 20.25-20.30 

59/23 Åpent brev om mangfold og inkludering 20.30-20.45 

00/20 Eventuelt    

00/20 Møteevaluering    

 

* Tiden kan fravike fra sak til sak / Estimated time can deviate from case to case 

Hilsen Arbeidsutvalget, Studentorganisasjonen StOr ved Universitetet i Stavanger  

Joakim Reinshol Ramsland – Leder   

Jakob Meyer Vevatne – Nestleder  

Marija Pedersen – Utdanningsansvarlig   

Mathilde A. Severinsen - Velferd og læringsmiljøansvarlig 
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Konstituering 

 

Valg av møteleder, bisitter og tellekorps  

Arbeidsutvalget foreslår: 

 - Møteleder: Sara Bianca Beitz 

 -  Tellekorps: Organisasjonskonsulent og ordstyrer 

 

Godkjenning av innkalling.  

Godkjennes med eventuelle merknader som fremkommer i møtet  

 

Melding av saker under ‘’eventuelt’’.  

Eventuelle nye saker på dagsorden må godkjennes.  

 

Godkjenning av saksliste.  

Orienteringer er foreslått flyttet til etter sak om parkering.  

 

Godkjenning av protokoll fra forrige møte i Studentparlamentet.  

Protokolltilførsel skal leveres skriftlig og leveres møteleder innen sakens avslutning.  

 

  

   

Forslag til vedtak: 

Valg av møteleder, innkalling, eventuelle saker, saksliste, dagsorden og protokoll godkjennes med de 

endringer som måtte fremkomme i møtet.   

 

Enstemmig vedtatt med merknad om feil i protokoll 

Feilen var navn på valgte medlemmer i institusjonelle utvalg.  
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 Sak 49/23 Supplering av parlamentet 

Saksbehandler Organisasjonsrådgiver  

Vedlegg  Ingen 

   

   

Bakgrunn 

 Det er nytt studieår noe som kan bety at listene har mistet noen representanter.  

I henhold til valgreglementet pkt. 2.10 skal supplering i Studentparlamentet skje slik at   

 mandatfordelingen listene fikk under studentvalget ivaretas. Listen(e) som har tomme plasser skal 

 selv innstille de kandidatene de ønsker supplert.  

 

Arbeidsutvalget ber listene komme med en oversikt over nye representanter, samt hvem de har tatt 

over for i forkant av møtet. 
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Forslag til vedtak  

Kulturlista  

Hedda Regine – fast  

Magnus Schjølset Solberg - fast  

Elise Brekke – fast  

Kari Eide – vara  

 

Venstrealliansen  

Benedicte Molnes – fast   

Mona Watson – fast  

Ekho Halvorsen - fast  

Ole Lunde – fast  

Farhan Rasheed Ansari – fast   

Benjamin Hagen – fast  

 

Mathilde Kernan – vara  

Hedda Josefine Bruncell – vara  

Franklin Chinaemelum – vara  

Amalie Knudsen Lindahl – vara  

 

ISU-list  

Emad Omar – fast  

Nasif ul Alam – fast  

Ayda Omar – fast  

Igor Bondarenko – fast  

 

Muhammed Taqi – vara  

Maroof Mushtaq – vara  

Talha Ashraf – vara  

 

 

 

Enstemmig vedtatt – med bytte av plass på Hedda Bruncell og Benjamin Hagen på VA.  
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Sak 50/23    Orientering fra Fadder 

Saksbehandler Fadder – digitalt  

Vedlegg  Orientering fra Fadderuken 2023 

   

   

Bakgrunn 

Fadder orienterer om foreløpig status for gjennomføringen av Fadderuken, foreløpig økonomi-status 

og bruk av sommerfullmakt. Fadder har hatt flere uforutsette kostnader og ber om tillatelse til å 

bruke særvilkårs-kontoen.  

Særvilkårskontoene er kontoer der StOr og Fadder har satt av midler for å sikre at en kan tåle 

uforutsette situasjoner knyttet til økonomi. Dette er oftest aktuelt knyttet til organiseringen av 

Fadderuken. Det er ikke uvanlig at denne typen arrangementer varierer i suksess når det gjelder 

økonomi. Fadderuken er typisk påvirket av hvor mange studenter som tas opp på UiS, vær og vind, 

inflasjon og en rekke andre faktorer. For å sikre StOr og Fadders uavhengighet og evnen til å drive 

seriøst og profesjonelt opp imot samarbeidspartnere, så er det å ha en buffer for å kunne bære 

ansvaret for økonomien på egen hånd viktig. En blir ikke nødvendigvis oppfattet seriøst dersom en 

må be UiS om ekstrabevilgninger fordi Fadderuken kostet for mye. 

 

Per i dag (20.09.23) så utgjør Fadder sin særvilkårskonto 208 296 kr og StOr sin utgjør 405 724 

kroner.  

 

I dokumentet som ble sendt ut tidligere så er det estimater for økonomien som er utdaterte. Fadder 

vil derfor presentere nyere tall på dette, og forslag til vedtak er derfor oppdatert i forhold til de 

opprinnelige sakspapirene.  

 

Forslag til vedtak  

 

1. Studentparlamentet tar rapporten til orientering. 

2. Fadder får muligheten til å disponere hele særvilkårskontoen, for å betale regninger i påvente av at 

alle faktura til samarbeidspartnere blir betalt. Kommende inntekter skal føres inn igjen på særvilkår. 

Estimert beløp brukt av særvilkår-kontoen er etter nyere estimater om lag kr. 85 000 kr.  

 

Enstemmig på begge punkter.  
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 Sak 51/23 Parkering 

Saksbehandler Leder  

Vedlegg  
Parkeringssak fra sentralt hovedavtaleutvalg 
Platform for læringsmiljø og studentvelferd  

   

   

Bakgrunn 

Det har lenge vært press på parkeringsplassene ved campus Ullandhaug.  Grunnet flere 

byggeprosjekter har om lag 300 parkeringsplasser blitt fjernet. Dette har vært med å sette ende 

mer press på de resterende 1200 parkeringsplassene.  

 

På bakgrunn av dette ønsker UiS nå å innføre betalt parkering. Saken har vært oppe i Sentralt 

Hovedavtaleutvalg hvor de ansatte har fått komme med innspill, og nå ønsker ABA også inspill fra 

studentparlamentet.  

 

Forslaget som nå er på bordet, er: To timer gratis parkering, før det er en dagsavgift på 50kr. 

Dersom man er på campus Ullandhaug an vanlig arbeidsuke vil dette koste 250kr, for et år, må man 

regne om lag 11 000kr.  

 

Videre krever grunneier, Statsbygg, at inntektene/Overskuddet går til “miljøtiltak på eiendommen”. 
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I plafform for læringsmiljø og studentvelferd mener StOr: 

o Det skal innføres en betalingsordning for parkeringsplasser på UiS  

o Overskuddet fra betalingsordningen skal komme studentene direkte til gode gjennom grønne tiltak 

o Det skal tilrettelegges for personer med funksjonsnedsettelse som har behov for å kunne delta i 

samfunnet på link linje med andre.  

o Studentene er positive til campusutviklingsplanens mål om å redusere antallet parkeringsplasser  

o Kollektivtransporten må ivareta studenter med lang reisevei før parkeringsmulighetene fjernes 

 

 

 

Forslag til vedtak  

Forlag 1 

Studentparlamentet støtter innføring av parkeringsavgift på Campus Ullandhaug.  

 

Forslag 2  

Studentparlamentet krever at det første grønne prosjektet som blir finansiert gjennom 

parkeringsavgift er sykkelparkering for studenter i velferdsbygget.  

 

Vedtak etter bruk av arbeidsutvalgets redaksjonelle fullmakt:  

 

Studentparlamentet støtter innføring av parkeringsavgift på Campus Ullandhaug.  

Studentparlamentet ber om at det lages en undersøkelse for transport/mobilitet for å finne 

løsninger som ivaretar studentenes økonomiske situasjon.  

 

Denne undersøkelsen burde komme med konklusjoner angående:  

1. Tidsramme for parkeringsavgift. Avgiften bør være aktuelt i en tidsramme. Studentparlamentet 

foreslår mellom kl. 8-15.   

 

2. Hvordan man kan tilrettelegge for studenter som er kronisk syke og småbarnsforeldre 

 

3. Planlegging av flere direkte ruter om morgen og på ettermiddagstimene forbi relevante områder 

og til/fra universitetet.  

 

4. Andre transportmuligheter som kan benyttes.  

 

Studentparlamentet mener videre at det skal være tre timers gratis parkering og at parkering maks 

skal koste 50 kr dagen. Studentparlamentet krever at det første grønne prosjektet som blir finansiert 

gjennom parkeringsavgift er sykkelparkering for studenter i velferdsbygget. 

 

Benedicte Molnes gikk – 15 stemmeberettigede.  
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Sak 52/23    Stolpetime – diskusjonssak  

Saksbehandler Leder og utdanningsansvarlig 

Vedlegg  Ingen  

   

   

 

Bakgrunn 

 

Utdanningsavdelingen har kommet med et ønske om å flytte stolpetimen. Saken presenteres på 

møte. Dette er en diskusjonssak som skal vedtas på møte 01. november. 

 

 

  

   

Forslag til vedtak  

 

Ingen forslag til vedtak.  

 

   

 

Pause etter denne saken 
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 Sak 53/23    Møteplan 

Saksbehandler Nestleder 

Vedlegg   

   

 

Bakgrunn 

Arbeidsutvalget foreslår følgende møteplan for Studentparlamentet, høsten 2023: 

 

Første møte: Onsdag 20. September 

Andre møte: Onsdag 01. November  

Tredje møte: Torsdag 07. Desember 

 

Møtet 01. november er satt sammen med utdanningsavdelingen for å få til svar fra parlamentet 

angående flytting av stolpetime, slik at dette kan følges opp i læringsmiljø-utvalget. Deretter ønsker 

timeplan-kontoret å få starte planlegging av neste års timeplan basert på denne beslutningen. Denne 

datoen er derfor ikke aktuell for flytting uten at det oppstår store utfordringer.  

 

   

Forslag til vedtak  

 

Studentparlamentet vedtar den foreslåtte møteplanen. 

 

Studentparlamentet foreslo å flytte desember møtet til 6 desember.  

 

Vedtatt med 13/15 stemmer – med desember møte 6 desember.  
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 Sak 54/23    Orientering om studentvalg 

Saksbehandler Nestleder 

Vedlegg  Ingen 

 

 

Bakgrunn 

Parlamentsvalget nærmer seg (16. - 27. Oktober), prosessen for arbeidet med valget så langt skal 

formidles til parlamentet. Samt ambisjoner for valget og hva som ønskes av listene som stiller. 

 

I tillegg planlegges det flere arrangementer ila valgperioden. Det planlegges en litt åpen debatt, hvor 

det blir mer som en type samtale heller enn ren debattform. Det vil være morgenaksjon flere dager.  

 

Oversikt over viktige datoer: 

25. September = Frist for å sende inn listene til valget 

16. Oktober kl 12 = Åpner for å stemme 

17. Oktober = Studentmessen  

25. Oktober = Tillitspils  

27. Oktober kl 12 = Stenger valgportalen 

   

Forslag til vedtak  

 

Saken tas til orientering 
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 Sak 55/23    Valg av representanter til Velferdstinget 

Saksbehandler Læringsmiljø og velferds-ansvarlig 

Vedlegg  Ingen 

   

   

Bakgrunn 

Velferdstinget er i prosessen av å gå gjennom en omstrukturering, og trenger dermed nye 

representanter som kan være med på å forme Velferdstingets fremtidige rolle og arbeidsoppgaver. 

Representantene har blitt valgt på grunnlag av relevant erfaring, personlig egnethet og varierende 

bakgrunn. 

 

Arbeidsutvalget foreslår disse kandidatene til Velferdstinget: 

 

Fast representant Vara 

Joakim R. Ramsland Yadana Boi 

Jakob Meyer Vevatne Marta Wiktoria Pazdziorko 

Magnus Schjølset Solberg Kari Eide 

Shelly Han Min Choi  

Benjamin Hagen  

   

Forslag til vedtak 

 

Studentparlamentet vedtar de foreslåtte kandidatene i gitt rekkefølge. 

 

Enstemmig vedtatt  

 

 

  

 Pause etter denne saken 
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Sak 56/23    Valg til Fadderutvalget 

Saksbehandler Valgkomiteen 

Vedlegg  Innstilling fra valgkomiteen – Ettersendes 

   

   

Bakgrunn 

 

 

Valgkomiteen er ikke klare med sakspapirene til frist for utsending, så denne saken ettersendes med 

vedlegg/innstillinger.  

 

 

   

Forslag til vedtak  

 

Valgkomiteen har valgt enstemmig å innstille på Anav Sivertsen som Faddersjef 2024.   

 

Valgkomiteen har valgt enstemmig å innstille på Guro Emilie Forland som nestleder for 

event for Fadder 2024.  

 

Begge kandidater  ble valgt med 14/15 stemmer.  
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Sak 57/23    Halvårlig regnskapsrapport  

Saksbehandler Organisasjonsrådgiver  

Vedlegg  
Halvårlig økonomirapport 
Resultatrapport - første halvår 

   

   

Bakgrunn 

 

StOr skal etter styringsdokumentene og presentere en halvårlig regnskapsrapport på første møte 

hvert semester. Se vedlegg.  

 

   

Forslag til vedtak  

 

Studentparlamentet tar rapporten til orientering.  
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Sak 58/23    Sommerfullmakt StOr 

Saksbehandler Organisasjonsrådgiver  

Vedlegg  Sommerfullmakt 

   

   

Bakgrunn 

 

StOr har ikke benyttet seg av sommerfullmakten.  

 

   

Forslag til vedtak  

 

Studentparlamentet tar saken til orientering. 
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Sak 59/23    Åpent brev om mangfold og inkludering 

Saksbehandler Leder   

Vedlegg  
Åpent brev om mangfold og inkludering 
Open letter on diversity and inclusivity 

   

   

Bakgrunn 

 

To ansatte ved UiS ønsker å skrive et åpent brev til ledelsen og UiS-styret om mangfold og inkludering 

ved UiS. Brevet er sendt til StOr-leder, og avsenderne ønsker StOr om å signere som med-avsender 

på brevet. Vi ber derfor studentparlamentet om å ta stilling til om vi skal signere som avsender.  

   

Forslag til vedtak  

 

Forslag fra Liberal Moderat Liste  

Brevet tas til orientering. Før en konkret gjennomførelse av de punktene som er nevnt i brevet bør 

det gjøres flere utredninger, både angående kostnader og behov. 

 

Forslaget fikk 3 stemmer.  

 

Forslag fra Venstrealliansen  

StudentOrganisasjonen StOr skriver under på brevet på vegne av studentene i Stavanger.   

 

Forslaget ble vedtatt med 12/15 stemmer.  
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 Eventuelle saker 

Møteevaluering  

 

Ønsker skriftlige orienteringer 

Hyttetur 

Ønsker mer støtte til listenes valgkamp i studentvalget  
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Protokoll fra e-post vedtak 

 

Hei.  

Flere av listene som ønsker å stille til valg har ikke sendt inn nødvendig dokumentasjon innen fristen i 

valgreglementet. Arbeidsutvalget ønsker derfor å be om et unntak fra gjeldende valgreglement. Det 

bes om unntak til å flytte fristen til å registrere lister til onsdag 4. oktober kl 12:00. Dette for å sikre 

en bred demokratisk representasjon under studentvalget. Dette unntaket er nødvendig på grunn av 

utfordringer som flere av valglistene har møtt på i rekrutteringsfasen, og som har hindret dem i å 

levere fullstendige lister innen den opprinnelige fristen. Dette unntaket er avgjørende for å sikre at 

Studentvalget blir inkluderende og gir alle kvalifiserte kandidater en rettferdig sjanse til å delta.  

Arbeidsutvalget ber derfor om en utsettelse av denne fristen for å kunne sikre integriteten til valget, 

vi ber derfor studentparlamentet om et e-post vedtak på dette. 

  Forslag til vedtak:  

  Studentparlamentet vedtar å flytte frist for levering av informasjon til studentvalget til 4. oktober. 

 De som er for forslag til vedtak svarer «for» og de som er mot svarer «mot» 

 

Frist for svar er innen 23.59 i dag (02.10.23)  

 

Studentparlamentet gav ni stemmer for dette vedtaket. Arbeidsutvalget har valgt å tolke dette som 

et 2/3 flertall, selv om det kan diskuteres om dette er ett gyldig vedtak. Begrunnelsen for dette er at 

samtlige stemte for, og konsekvensene av å tolke det annerledes er å utrede konsekvenser for 

enkeltpersoner som stiller til valg, eller hele lister.  

 

Når studentparlamentet godkjenner protokollen, så vil vi derfor understreke at godkjenning av 

protokoll fra e-postvedtak regnes som at en støtter AUs vurdering i denne saken. Medlemmer i 

parlamentet som er uenige i denne fremgangsmåten må gi beskjed om det på møtet 01 november.  

 

 

 

 

  

   


